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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan tudja ellátni a jövőben a feladatait a Fejér 
Megyei Szent György Kórház?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A tatabányai Szent Borbála Kórház valamennyi fekvőbeteg-ellátó osztályán zárlatot, és valamennyi
járóbeteg-szakrendelés szüneteltetését rendelte el az Országos Tisztifőorvos a járványhelyzet miatt.
A betegek egy részsét a Fejér Megyei Szent György Kórháznak kell ellátnia ideiglenesen, azonban
az ott dolgozók attól tartanak, hogy erre az intézménynek nem lesz elegendő kapacitása. Kérem
Miniszter Urat, hogy ezzel kapcsolatban válaszoljon a következő kérdésekre!

A betegek  átirányítása  miatt  növelik-e  a  humánerőforrás-kapacitásokat,  vagyis  átirányítanak-e
szakdolgozókat, orvosokat?

Ha igen, az ő ellátásukat hogyan szervezik meg, hol fognak lakni?

Pontosan hány beteg kerül át az intézménybe és lesz-e elegendő ágy az ellátáshoz, miután fel kellett
szabadítani azok egy részét?

A betegek szállításához lesz-e elég mentőautó és orvos, valamint ápoló?


